

YUKON

CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2015/ 181

REAL ESTATE AGENTS ACT

Pursuant to subsection 55(1) of the *Real Estate Agents Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1 The Director, Professional Licensing and Regulatory Affairs is appointed as superintendent of real estate.

2 The appointment of the Director, Consumer Services as superintendent of real estate made by Order-in-Council 2009/166 is revoked.

3 Alisha Bell is appointed as deputy superintendent of real estate.

4 The appointment of Laurel Miller-Wright as deputy superintendent of real estate made by Order-in-Council 2009/166 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon,
August 28 2015.

Fol 

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon

YUKON

CANADA

DÉCRET 2015/181

LOI SUR LES AGENTS IMMOBILIERS

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 55(1) de la *Loi sur les agents immobiliers*, décrète ce qui suit :

1 Le Directeur, Accréditation professionnelle et affaires réglementaires, est nommé surintendant des biens réels.

2 La nomination du directeur des Services aux consommateurs, à titre de surintendant des biens réels, effectuée par le Décret 2009/166 est révoquée.

3 Alisha Bell est nommée surintendante adjointe des biens réels.

4 La nomination de Laurel Miller-Wright, a titre de surintendante adjointe des biens réels, effectuée par le Décret 2009/166, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon,
le *28 août* 2015.